

Hey McGill,

Your inbox might be full because of me! Over the past two years, I've served as Services Representative & President of ASN, gaining firsthand insight into the challenges Clubs & Services face in their operations. These groups are the heartbeat of our campus, and I'm committed to enhance their resources and amplify their voices and their impact.

Here's how I plan to empower Clubs and Services:

- Increased visibility: Promoting events through our listserv and website
- Stronger collaboration: Actively involving clubs in our initiatives
- Simplified logistics: Centralizing the venue booking process

Let's make campus life even better - together!

Salut McGill,

Si votre boîte de réception déborde, c'est sûrement à cause de moi! Au cours des deux dernières années, j'ai été Représentant des Services et Président de l'ASN, ce qui m'a permis de comprendre plus amplement les défis auxquels font face les Clubs & Services. Ces groupes sont le cœur de notre campus, et je suis déterminé à renforcer leurs ressources, amplifier leurs voix et maximiser leur impact.

Voici comment je compte les soutenir:

- Visibilité accrue - Promotion des événements via notre listserv et site web
- Collaboration renforcée - Implication active des clubs dans nos initiatives
- Logistique simplifiée - Centralisation du processus de réservation des salles

Faisons de la vie étudiante une expérience plus dynamique - ensemble!

Hamza